

# 6天4夜

# 珀斯 + 费曼斯特尔 + 天鹅谷 + 尖峰石林国家公园



Tour Code: UPI



★风味餐: • 渔港鱼柳风味 • 半龙虾午餐

### 精简行程:

### 观光景点:

## 第一天 启程 → 珀斯

(机上用餐)

## 第二天 抵达珀斯 (早/午/晚餐)

- 途经国会大厦
- 圣乔治
- 军营门
- 大会市政厅
- 市政厅
- 皇家公园
- 伊丽莎白码头(含游船)
- 天鹅钟塔(外观)

酒店: 宜必思珀斯酒店或同级

## 第三天 珀斯 / 费曼斯特尔

(早/午/晚餐)

- 费曼斯特尔
- 纪念碑
- 圆屋
- 渔船码头
- 周末市场

(只在每个星期五、六及日开放)

酒店: 宜必思珀斯酒店或同级

## 第四天 珀斯 / 天鹅谷

(早/午餐)

- 凯维森野生动物园
- 红酒庄园
- 巧克力工厂
- 水城直销中心

酒店: 宜必思珀斯酒店或同级

## 第五天 珀斯 / 尖峰石林国家公园

(早/午/晚餐)

- 朗塞林沙丘
- 龙虾小栈
- 南邦国家公园

酒店: 宜必思珀斯酒店或同级

## 第六天 珀斯 → 回程

(机上用餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。



### 珀斯

- 皇家公园 - 这里地势较高, 可以俯瞰到整个珀斯和天鹅河的美景。园内共种植培育了6000多种花草。每年9月到10月之间在此举办的野花节是西澳的一大盛事, 吸引着几万游客前来参观。公园里有一个土著文化艺术馆及一座州立战争纪念碑, 用来纪念在两次世界大战中丧生的军人。
- 国会大厦 - 这是西澳大利亚议会的所在地, 包括立法会(上院)和立法议会(下院)。该建筑呈现出希腊复兴时代的建筑元素。
- 圣乔治 - 平行延伸到天鹅河, 为珀斯市中央商业区的主要街道。
- 军营门 - 军营门坐落在珀斯CBD的西面, 在圣乔治大道上, 比邻国会大厦, 在这里可以了解有关西澳大利亚的殖民地历史, 是珀斯一处重要的地标。
- 大会市政厅 - 这座迷人的历史性建筑经历过恢复和整修的过程, 是澳大利亚唯一由囚犯建造的首府市政厅。
- 市政厅 - 英国女王伊丽莎白二世于1962年3月25日开幕。这栋楼为珀斯市议会的办公大楼, 是珀斯第一个有方格玻璃幕墙的摩天大楼之一。
- 水城直销中心 - 珀斯唯一最具风格的品牌购物中心。也是个“一站式购物”中心。它提供当地众多品牌, 价格实惠。各种品牌如: 李维斯, 思捷, 耐克, 彼得亚历山大, 彪马, 等等超过100家品牌商店。中心里还有各种咖啡馆及餐厅共栖息。

### 天鹅谷

- 凯维森野生动物园 - 参观农场秀, 近距离观看树熊、袋鼠、塔斯曼尼亚恶魔、毛鼻袋熊、负鼠以及不同种类的澳洲雀鸟。当然这里真正的主角是澳大利亚国宝级动物——树熊。
- 巧克力工厂 - 参观屡获殊荣的巧克力工厂及品尝结合数百种美味的巧克力, 并有机会看到制作巧克力的过程。

### 费曼斯特尔

- 费曼斯特尔 - 一个古意盎然的海港城市。这里的建筑大多都是19世纪时期建造的, 而大部分建筑物已被当地政府列入保护古迹, 也保留了大量的维多利亚式的建筑。来到弗里曼特尔市你会看到古老的民居、古老的街道, 仿佛时光倒流200年。
- 纪念碑 - 弗里曼特尔港口曾是第一次世界大战的军港, 纪念碑是为了纪念那些在战争中牺牲的军人。此处也是弗里曼特尔的最高点, 可360度俯瞰四周的美景。
- 圆屋 - 它是天鹅河殖民初期的第一座监狱, 也是西澳最古老的公共建筑物。由于圆屋居高临下, 且濒临印度洋, 在此可以看遍市区、港口、印度洋, 是当地最佳观观点。
- 渔船码头 - 费曼斯特的捕鱼船港, 是一个值得你停留欣赏美景及享受美食的地方。你可漫步于浮桥, 海滨公园和海滩。
- 周末市场(只在星期五, 六及日开放) - 维多利亚时代的建筑, 於1980年被列为国家遗产文物。只在周五、周六、周日开放。费曼斯特尔市场提供接近150个摊位各种西澳特产和商品应有尽有, 有工艺品, 特色食品, 水果和蔬菜市场。

### 尖峰石林国家公园

- 朗塞林沙丘 - 常年多风午后的海风和远处暗礁保护的浅水域赋予了朗塞林完美的风筝冲浪和帆船冲浪环境。体验在尖峰石阵体验四轮驱滑沙板的尖叫刺激。
- 南邦国家公园 - 如月球表面般的尖峰石阵构成澳大利亚最独特和迷人的自然景观之一。经过数百万年自然作用形成的数千个千奇百状的高大石灰岩尖塔屹立于黄色的沙漠之上。

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:

# 6D4N

# PERTH + FREMANTLE + SWAN VALLEY+PINNACLES



Tour Code: UPI



★ **Special Cuisine** : •Fish and Chips Cuisine • ½ Lobster Lunch

### Schedule:

**D1 DEPARTURE** →  
**PERTH** (MOB)

**D2 ARRIVAL PERTH**  
(B/L/D)

- Drive pass Parliament House
- St Georges Terrace
- Barrack Arch
- Town Hall
- Council House
- Kings Park
- Elizabeth Quay
- (Include Eco Cruise)
- Bell Tower (Photo Stop)

Hotel: **IBIS Perth Hotel** or similar class

**D3 PERTH / FREMANTLE** (B/L/D)

- Fremantle
- Monument hill
- Roundhouse
- Fishing Boat Harbour
- Weekend Market

\* Open from Friday to Sunday only

Hotel: **IBIS Perth Hotel** or similar class

**D4 PERTH / SWAN VALLEY** (B/L)

- Caversham Wildlife Park
- Winery
- Chocolate Factory
- Watertown Brand Outlet

Hotel: **IBIS Perth Hotel** or similar class

**D5 PERTH / PINNACLES** (B/L/D)

- Lancelin Sand Boarding
- Lobster Shack Factory
- Nambung National Park

Hotel: **IBIS Perth Hotel** or similar class

**D6 PERTH** →  
**DEPARTURE** (MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

### Tourist Attractions:



Kings Park



Caversham Wildlife Park



Pinnacles

### PERTH

- **Kings Park** – A 400 hectares of virgin bush land plus beautiful manicured gardens and offers the most spectacular view of Perth Skyline.
- **Parliament House** – It is the home of the Parliament of Western Australia, including the Legislative Council (upper house) and Legislative Assembly (lower house). The building exhibits elements of Greek Revival architecture.
- **St Georges Terrace** – It runs parallel to the Swan River and forms the major arterial road through the central business district.
- **Barrack Arch** – The Barracks Arch is one of Perth's historic landmark buildings. The area around it was land marked for a freeway.
- **Town Hall** – Australia's only Gothic-style town hall and its only town hall built by convicts. A unique venue for wedding reception or wedding ceremony, client night, show, or gala function, the Hall's vintage charms and historic flavour are a talking point for any celebration.
- **Council House** – Opened by Queen Elizabeth II on 25th March 1962, this building, which houses the offices of the Perth City Council, was one of the first of Perth skyscrapers to have walls of glass on all sides.
- **WaterTown Brand Outlet** – Perth's only outlet-style shopping centre, you'll find all the best brands at the best prices. With great fashion and homewares that won't hurt your hip-pocket, you can shop at your favorite stores like Levi's, Esprit, Nike, Peter Alexander, Puma and much more over 100 brand.

### SWAN VALLEY

- **Caversham Wildlife Park** - Join in the interactive farm show, meet with koalas, kangaroos, quokkas, emus, camels, dingoes and many more. You can make the most of your experience at Caversham Wildlife Park.
- **Chocolate Factory** - Combining hundreds of delicious. Enjoy the samplings of some freshly made chocolates here and get a chance to see how chocolate is made.

### FREMANTLE

- **Fremantle** – The bustling, dynamic port city of Fremantle has long been renowned for its eclectic mix of arty and alternative types. Most of the buildings here are built during the 19th century, and retains a large Victorian-style building.
- **Monument Hill** - The memorial itself comprises a large obelisk. The site, located on High Street near the centre of Fremantle, overlooks Fremantle Harbour, and was established by the Fremantle Town Council in 1928 to commemorate the losses of the First World War.
- **Roundhouse** - The Roundhouse is the oldest public building in the State of Western Australia. It was built to hold any person convicted of a crime in the settlement and was used until 1886.
- **Fishing Boat Harbour** - Take a stroll around the harbour and you'll see all sorts of maritime activities going on including local fishermen hauling in catches. The harbour has an interesting history – starting life in the early 1900s as a single jetty and fish market. With the staging of the America's Cup yacht race defence off Fremantle in 1987 the harbour underwent a massive facelift.
- **Weekend Market (Open Friday, Saturday & Sunday only)** - The Fremantle Markets are housed in the Victorian-era building, offering up to 150 stalls of beautiful products of all kinds including handicrafts, speciality foods, and a beautiful fruit and vegetable market.

### PINNACLES

- **Lancelin Sand Boarding** – A small fishing town nestled between the ocean and sand dunes, and is famed worldwide for their rock lobster produce. Here, you can go sand boarding down massive 45 degree angle dunes, which are the biggest in Western Australia.
- **Nambung National Park** – Thousands of huge limestone pillars rise from the shifting yellow sands of the Pinnacles Desert, resembling a landscape from a science fiction movie.

Departure Date:

Flight :

	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: